
 حقوقدان -اميرفيض -پرسش از آقای رضا پيرزاده                                                      ١از  ١برگ  ٢٠١۵/٠۶/٢١(يکشنبه) مھرشيد 

  

  ؛قاي پيرزادهآشوراي ملي  
قا زمانی داشتيد فرصتی آقای مھدی آ با  ٢٠١۵ماه مه ٢٢عصر روز جمعه که  محترما  درمصاحبه ای

ن آ زبنده به سبب مشکلاتی که دارم موفق نشدم ا ؛به شنوندگان داده شد که اگرسوالی دارند مطرح کنند
  :دعای پاسخ دارمون دوسوال مورد نظررا تقديم واستاستفاده کنم اکندر روز اجرا فرصت 

خواھشمنداست اعلام بفرمائيد که حکم  ؛دبيرخانه اعليحضرت اعلام کرديد در سمت خودتان را –نخست 
 ويا مستند سمت حضرتعالی در

دبيرخانه اعليحضرت چيست 
درھمين  ؟ن کی ميباشدآوتاريخ 

 رسمامن < :رابطه فرموديد که
>  يب ميکنمفلان موضوع را تکذ

به  ،رسمانجاکه گفته ميشود آ تا
شود که قانون مراتبی گفته مي

 .نرا مشخص کرده باشدآنحوه 
  مورد نظر چيست؟قانون 

ازتوضيحی که خواھيد فرمود 
   .تشکرخواھم کرد

  

 اشکال فرھنگیعدم موفقيت درھمکاری مبارزاتی اعليحضرت بارھا وبارھا فرموده اند که <  -سوال دوم

ير تغينھا آاست وتافرھنگ ايرانی تغيير نکند وباب رھبری وشاھدوستی به باب شورای رھبری وامثال 
  >ھيچ معجزه ای رانبايد انتظار داشتنکند

  ؟وختم باب شاھدوستی کرده استرفع اشکال فرھنگی چه اقداماتی درجھت سوال بنده اين است که شورا 

   .مزيد تشکراست که علا قمندی بنده را به پاسخ سوالاتم جدی تلقی فرمائيد

  احترام اميرفيض  با                                                                                       

 


